
Schriftelijk vragen over Glasvezel 

In Het Kontakt editie Alblasserwaard(23-8) en in het AD Rivierenland(24-8) hebben artikelen gestaan 

over het feit dat twee glasvezelbedrijven zich aanbieden om snel internet via glasvezel aan te leggen. 

Als SGP VHL zijn we blij met het feit dat er nu schot in de zaak lijkt te komen, want onze inwoners en 

bedrijven hebben hier grote behoefte aan. Alleen maken wij ons zorgen over het feit dat er nu een 

strijdt lijkt te ontstaan tussen twee bedrijven, die mogelijk alleen verliezers zal kennen. Daarom heeft 

SGP VHL te volgende vragen: 

1. Heeft u de artikelen van Het Kontakt en het AD over glasvezel in de Vijfheerenlanden gelezen 

en wat is uw eerste reactie hierop? 

2. Ziet u voor uzelf een rol weggelegd in deze ‘strijd’ om o.a. te zorgen dat deze 

interessepeilingen in goede banen kan worden geleid? Zo ja, welke rol? 

In de raadsinformatiebrief ‘Snel internet’, agendapunt 6 van ons laatst gehouden VHL-beraad van 4 

juli jl., concludeert onderzoeksbureau DICO Breedband BV o.a. dat ‘als alle bewoners/ 

ondernemers/maatschappelijke instellingen, dus ook die in de kernen, van glasvezel dienen te 

worden voorzien, het logisch is de samenwerking met Giessenlanden-Net te intensiveren en de 

haalbaarheid verder te onderzoek. ‘  

3. Heeft u al stappen ondernomen naar aanleiding van deze conclusie? Zo ja, wat is de staat 

hiervan? 

4. Tijdens diezelfde vergadering is beloofd om snel, uiterlijk in september, een vergadering te 

beleggen waarin we als VHL-beraad hierover verder zouden spreken. Gezien de 

ontwikkelingen heeft SGP VHL het verzoek om dit zo spoedig mogelijk te houden, het liefst 

binnen twee weken. Wanneer denkt u dat dit mogelijk is? 

5. Welke tijdsplanning heeft u zelf voor ogen als het gaat om te komen tot realisatie van 

glasvezel in heel de nieuwe gemeente Vijfheerenlanden? 

 


